
Protokoll från styrelsemöte 17/4-23 Gropens IF 

 

Närvarande: MarBn, Thomas, Kent, DusBn, Daniel.S, Jörgen, Niklas, Camilla 

Val av ordförande för mötet blev MarBn och sekreterare Camilla. 

 

Föregående protokoll: 

• Thomas kollar med kommunen om lysrören i kraRsportslokalen. 
• Niklas fixar värmepump i Missionshuset i Gropen samt kollar på yUerdörrar som blåser upp. 
• Boxningen går bra och har börjat närvarorapportera.  
• Rivningen av brofästet är bokat och genomförs i Maj. 

 

SekBonsraport: 

Bordtennis: KM har spelats i Rosengården och Roger knep första platsen. Han delade prispallen med 
Janne och Kent. 

Bygg/Mark: Renoveringen av Rosengården är igång och fasaden på kortsidan kommer även aU bytas 
ut. 

Gym/Kra5sport: En ny bänk har installerats och det kollas på aU köpa in eU nyU löpband. Byter 
städfirma från 1/5-23 och Jörgen blir kontaktansvarig med firman. 

Innebandy: Senior: Uppehåll för Bllfället, träningsmöte planerat Bll den 18/4-23. Satsar på aU bygga 
upp truppen kommande säsong. 

Junior/Ungdom: Flera lag har medverkat i olika cuper med goU resultat. 08/09 laget tog sig Bll final 
och 10/11 laget Bll kvartsfinal. Det jobbas med aU minska glappet mellan ungdom och senior 
truppen.  

Kampsport:  

Padel: finns funderingar på aU hålla träningar för ungdomar i åldrarna 15-20 år. 150:-/spelare går Bll 
föreningen.  

Skidor/skridskor/Tennis: 

 

Ekonomi: Thomas informerar aU det ekonomiska läget är starkare än föregående år. Han har även 
börjat rensa och fixa i bokföringen så varje sekBon kan se olika delar i intäkterna. Han ger en stor 
eloge Bll kioskgruppen för innebandy sekBonen som gör eU mycket bra jobb med redovisning och 
annat.  

De vanliga bidragen rullar in som de ska och det finns även eU sökt bidrag för renoveringen av 
Rosengården som ännu inte gåU igenom. Det är ca 80 000:- som bidragen genererat. 

 

 



Gropa festen: 

ArBster för fredagen är klart. Vi diskuterar olika förslag Bll lördagen samt om entré priset ska vara 
olika för fredagen respekBve lördagen. 

FörbäUringar/renoveringar: 

• Dansbanan behöver lövblåsas, tväUas och oljas in. 
• En bäUre hasp vid loUeribodarna behöver ordnas. 
• VaUenhjulet behöver kollas över. 
• Stödpelare under dansgolvet- Niklas ber någon kunnig kolla på det. 
• Jämna Bll uppfarten Bll dansgolvet med lagningsasfalt. 
• Träd vid kaffestugan behöver kapas ner. 
• Thomas kollar med markägaren om Bllstånd samt om vi kan nyUja det nya elskåpet som 

kommit upp vid kanalen. 
• Eventuellt ta bort några kylskåp i kaffestugan som inte används dör aU få mer plats. Alkoholen 

håller sig kyld ändå. Åsa får fria händer aU komma med förbäUringsförslag för kaffestugan. Vi 
köper in eU värmeskåp. 

• Entrén behöver smalare köer och smidigare betalning. Ev. förköp, vi funderar vidare. 
• Vi beslutade oss för aU endast köpa in 33cl burkar. 
• Jörgen ansvarig för transporten av alkoholen. 
• DusBn och Daniel.S ansvariga för entrén. 
• Förslag på aU använda skjutbanan Bll grillning och försäljning av endast hamburgare, öppna 

upp en lucka inBll kaffestugan för läUare hantering av hamburgare.  
• Eventuellt ha en akBvitet i öltältet. Kasta bollar på burkar. 

 

 

Mötet avslutas. 

 


